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Referat af ekstraordinært afdelingsmøde  

Torsdag, den 13. marts 2025, kl. 19.00 i Fælleshuset  
 

Afbud fra Thor og Hanne, Anders og Jytte, Jørgen K, Ole, Eva, Ulla og Susanne 

Deltagere:   Alle øvrige bofæller, repræsenterende 15 boliger 

Fra Lejerbo: Rasmus Bonde Holmberg, Jytte Jensen, Hanne Lindahl 

 

 

 

Dagsorden   

 

1. Velkommen og valg af dirigent 

Formanden bød velkommen og foreslog Rasmus som dirigent. 

 

 

2. Valg af referent og eventuelle stemmetællere 

Rasmus takkede for valget og bad om forslag til referent – Troels blev valgt. 

Som stemmetællere blev valgt Hanne Lindahl og Inge 

Otto havde indledningsvis bedt om ordet, og meddelte, at han af personlige årsager måtte 

trække sig fra sin plads i ventelisteudvalget.  

(se pkt. 7 - Suppleringsvalg til Ventelisteudvalget) 

 

 

3. Indkomne forslag  

a. Godkendelse af revideret Forretningsorden  

b. Kommissorium for Grønt udvalg  

a. Den reviderede forretningsorden blev godkendt. 

b. Kommissorium for Grønt udvalg blev udsat til behandling under dagsordenens pkt. 6. 

 

 

4. Valg til Afdelingsbestyrelsen 

Der skal vælges 1 eller 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

 
Jørgen K har meldt sig som kandidat. Jørgen blev valgt med akklamation. 
Bestyrelsen består herefter af Jørgen, Merete og Troels. 
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5. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen 

Maria blev valgt med akklamation. 

 

 

6. Valg til Grønt udvalg 

Merete, Inge, Lise og Jutta blev valgt med akklamation. 

Herefter blev forslag til kommissorium for Grønt udvalg godkendt. 

 

 

7. Suppleringsvalg til Ventelisteudvalget 

Lise blev valgt med akklamation. 

 

 

8. Eventuelt 

• Otto ønsker indkøb af nyt flag og vimpel, da de gamle er slidte.  
Bestyrelsen fik opgaven. 
 

• Janne meddelte at kriteriet for tildeling af omsorgsbuket fortsat vil følge den 
gamle regel om 3 dages hospitalsindlæggelse.  
Skulle der ønskes indført andre og måske mere åbne kriterier, må der stilles 
konkrete forslag på et kommende beboermøde. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden og afsluttede mødet. 

 

 

 

 

  Formand    Dirigent  

  Bente Pedersen   Rasmus Bonde Holmberg 

  

 

 

Referent 

Troels Lynnerup 


